
ПРОТОКОЛ № 03
засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань 

з питань економічного розвитку та інфраструктури

від 24 березня 2021 року м. Кропивницький

Склад комісії - 8 осіб

Присутні — 6 осіб
Голова постійної комісії: Скічко Ю.О.

Члени постійної комісії: Завалій С.В., Ківерник В.А., Кушнір  Ю.Ю.,
Міщенко В.П., Цапюк О.Г.

Відсутні: Матвієнко В.В., Шаповалов В.В.

У роботі постійної комісії взяли участь:

Семенюк Ю.А. – перший заступник голови обласної ради.
Каваленко  С.П.  – голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету,
фінансів та інвестицій.
Анісімова  А.М. –  виконуюча  обов'язки  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Дмитренко В.В. – начальник управління інфраструктури Кіровоградської обласної
державної адміністрації.
Кравченко  Р.М.  –  керівник  групи  впровадження  інвестиційних  проектів
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.
Романюк  М.О. –  заступник генерального  директора  з  технічних  питань
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.
Середюк  О.О.  –  перший  заступник  начальника  Кіровоградського  обласного
управління лісового та мисливського господарства.
Соломаха  С.Г. – виконуюча  обов'язки  директора  департаменту  економічного
розвитку та торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації. 
Чорна М.В. – директор департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської
обласної державної адміністрації.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2020 рік.
Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  виконуючий  обов'язки  директора
департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16
“Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.
Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  виконуючий  обов'язки  директора
департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації
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3. Про  призначення  директора  Регіонального  фонду  підтримки
підприємництва у Кіровоградській області.
Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна –  виконуючий  обов'язки  директора
департаменту  економічного  розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

4. Про  звіт  про  результати виконання Стратегії  –  2020  та  Плану  заходів  на
2018-2020 роки з її реалізації.
Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна –  виконуючий  обов'язки  директора
департаменту  економічного  розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

5. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  регіональної  екологічної
програми “Ліси Кіровоградщини” на 2016-2020 роки”.
Інформує: Середюк  Олег  Олексійович –  перший  заступник  начальника
Кіровоградського обласного управління лісового та мисливського господарства

6. Про  регіональну  екологічну  програму  “Ліси  Кіровоградщини”  на
2021-2025 роки”.
Інформує: Середюк  Олег  Олексійович –  перший  заступник  начальника
Кіровоградського обласного управління лісового та мисливського господарства

7. Про заключний звіт про результати виконання обласної програми підтримки
індивідуального  житлового  будівництва  на  селі  “Власний  дім”  на
2016-2020 роки.
Інформує: Чорна  Марія  Володимирівна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної державної адміністрації

8. Про заключний звіт щодо результатів  виконання програми впровадження
регіональних наукових досліджень у промислове виробництво Кіровоградської
області на 2017-2020 роки.
Інформує: Дмитренко  Володимир  Васильович –  начальник  управління
інфраструктури Кіровоградської обласної державної адміністрації

9. Про внесення змін до інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на
2021 рік
Інформує: Кравченко Роман  Миколайович –  керівник  групи  впровадження
інвестиційних проектів ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Перед початком розгляду питань, голова постійної комісії обласної ради
запропонував проголосувати за перелік питань.

Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
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ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали: Інформацію  виконуючого  обов'язки  директора  директора
департаменту фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Анжели
Анісімової про звіт про виконання обласного бюджету за 2020 рік.

За результатами Скічко Ю.О. запропонував  погодити проект рішення обласної
ради “Про звіт про виконання обласного бюджету за 2020 рік”.

Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 17 (додається).

2. Слухали: Інформації  виконуючого  обов'язки  директора  департаменту
фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Анжели Анісімової  про
внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16 “Про обласний
бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

За  результатами  обговорення  головуючий  запропонував  погодити  проект
рішення  обласної  ради  “Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради
від  23  грудня  2020  року  № 16  “Про  обласний  бюджет  Кіровоградської  області  на
2021 рік”

Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 18 (додається).

3. Слухали: Інформацію  виконуючого  обов'язки  директора  директора
департаменту економічного розвитку та торгівлі Кіровоградської обласної державної
адміністрації  Світлана  Соломахи  про  призначення  директора  Регіонального  фонду
підтримки підприємництва у Кіровоградській області.

За  результатами  обговорення  вирішено  погодити  запропонований  проект
рішення обласної ради  “Про призначення директора Регіонального фонду підтримки
підприємництва у Кіровоградській області”

Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 19 (додається).
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4. Слухали: Інформацію  виконуючого  обов'язки  директора  департаменту
економічного розвитку та торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації
Світлана  Соломахи  про  звіт  про  результати  виконання  Стратегії  –  2020  та  Плану
заходів на 2018-2020 роки з її реалізації 

В обговоренні взяли участь: Скічко Ю.О., Ківерник В.А., Міщенко В.П.
За результатами обговорення вирішено:
1. Рекомендувати Кіровоградській обласній державній адміністрації спільно з

місцевими органами виконавчої влади, органами місцевого самоврядування вжити
заходи  щодо  виконання  проектів  регіонального  розвитку,  які  не  повною  мірою
виконані у 2018-2020 роках.

2. Рекомендувати  обласній  раді  внести  зміни  до  запропонованого  проекту
рішення “Про звіт про результати виконання Стратегії – 2020 та Плану заходів на
2018-2020 роки з її реалізації” стосовно технічного виправлення у текстовій частині
нумерації пунктів у частині послідовності їх викладу.

3. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради
“Про звіт  про результати виконання  Стратегії  –  2020  та  Плану заходів  на  2018-
2020 роки з її реалізації” з урахуванням пропозиції постійної комісії.

Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 20 (додається).

5. Слухали: Інформацію   першого  заступника  начальника  Кіровоградського
обласного  управління  лісового  та  мисливського  господарства  Олега  Середюка про
заключний звіт  про  результати  виконання регіональної  екологічної  програми “Ліси
Кіровоградщини” на 2016-2020 роки”.

За  результатами  обговорення  вирішено  погодити  запропонований  проект
рішення  обласної ради “Про заключний звіт про результати виконання регіональної
екологічної програми “Ліси Кіровоградщини” на 2016-2020 роки”.

Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 21 (додається).

6. Слухали: Інформацію   першого  заступника  начальника  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства Олега Середюка про
регіональну екологічну програму “Ліси Кіровоградщини” на 2021 – 2025 роки.

За  результатами  обговорення  вирішено  погодити  запропонований  проект
рішення обласної ради “Про регіональну екологічну програму “Ліси Кіровоградщини”
на 2021 – 2025 роки”.
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Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 22 (додається).

7. Слухали: Інформацію директора  департаменту  агропромислового  розвитку
Кіровоградської обласної державної адміністрації  Марії  Чорної про заключний звіт
про результати виконання обласної програми підтримки індивідуального житлового
будівництва на селі “Власний дім” на 2016-2020 роки.

За результатами обговорення вирішено:
1. Погодити запропонований проект рішення обласної ради “Про заключний звіт

про результати виконання обласної програми підтримки індивідуального житлового
будівництва на селі “Власний дім” на 2016 – 2020 роки”.

2. Рекомендувати  обласній  державній  адміністрації  розглянути  питання  щодо
збільшення  у  2021  році  передбаченого  обласною  програмою  підтримки
індивідуального житлового будівництва на селі  “Власний дім” на 2021 – 2025 роки
обсягу  фінансування  з  обласного  бюджету  для  надання  довгострокових  кредитів
індивідуальним забудовникам на селі – до 1500 тис. грн.

Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 23 (додається).

8. Слухали: Інформацію начальника управління інфраструктури Кіровоградської
обласної  державної адміністрації  Володимира Дмитренка про заключний звіт щодо
результатів виконання програми впровадження регіональних наукових досліджень у
промислове виробництво Кіровоградської області на 2017-2020 роки.

За результатами обговорення вирішено:
1. Рекомендувати  обласній  раді  внести  зміни  до  пункту  2  проекту  рішення

обласної  ради  “Про  заключний  звіт  щодо  результатів  виконання  програми
впровадження  регіональних  наукових  досліджень  у  промислове  виробництво
Кіровоградської області на 2017-2020 роки” , саме: цифри 2071 замінити на 2017.

2. Погодити запропонований проект рішення обласної ради “Про заключний звіт
щодо  результатів  виконання  програми  впровадження  регіональних  наукових
досліджень  у  промислове  виробництво  Кіровоградської  області  на  2017-
2020 роки” з урахуванням пропозиції постійної комісії.
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Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 24 (додається).

9. Слухали: Інформацію  інформацію  керівника  групи  впровадження
інвестиційних проектів ОКВП “Дніпро-Кіровоград” Романа Кравченка про внесення
змін до інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2021 рік.

За результатами обговорення вирішено:
1. Рекомендувати  обласній  раді  пункт 2  проекту  рішення  обласної  ради

“Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
2021 рік” виключити у зв’язку з тим, що дане рішення виконується фактом його
прийняття.

2. Погодити запропонований проект рішення обласної ради “Про внесення змін
до інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  на 2021 рік” з урахуванням
пропозиції постійної комісії.

Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 25 (додається).

Голова постійної комісії Юрій СКІЧКО


